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Obecni według załączonej listy obecności - załączniki nr 1, 2, 3 do protokołu.  
 
Ad. 1 
Przewodniczący Rady Gminy, Pan Stanisław Malczyk, o godz. 15.15 otworzył sesję  
i po powitaniu radnych i zaproszonych gości oświadczył, iŜ zgodnie z listą obecności 
na stan 14-tu radnych, aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13-tu radnych,  
1 nieobecny, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi 
sesję prawomocną do podejmowania uchwał.  
 
Ad. 2 
Następnie Przewodniczący Rady przypomniał, Ŝe porządek obrad dzisiejszej sesji 
przedstawia się następująco: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Uwagi do porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
4. Odpowiedzi na interpelacje radnych.  
5. Stan oświaty, kultury i sportu w Gminie Ornontowice. 
6. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych z prac między sesjami, 
7. Informacja o realizacji uchwał i pracy Zespołu Kierującego Urzędem Gminy 

między sesjami. 
8. Informacja Wójta i Skarbnika Gminy o sytuacji finansowej Gminy. 
9. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) zmian budŜetu gminy na rok 2007, 
b) regulaminu zawierającego zasady przyznawania i wypłacania stypendium 

specjalnego dla uczniów i studentów na stałe zameldowanych w gminie 
Ornontowice, 

c) zmian w uchwale Rady Gminy Ornontowice w sprawie diet dla radnych, 
d) zmiany Uchwały Rady Gminy Ornontowice, w sprawie przystąpienia do 

sporządzania zmian w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego 
Gminy Ornontowice.  

10. Sprawy bieŜące.  
11. Interpelacje radnych. 
12. Wolne głosy i wnioski. 
13. Zakończenie sesji. 

 
Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem do radnych, czy akceptują porządek 
w treści, która została odczytana. Radni nie wnieśli uwag, wobec czego porządek 
został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 3 
Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 4 
Podczas ostatniej sesji nie wpłynęła Ŝadna interpelacja. 
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Ad. 5 
Przewodniczący Rady Gminy przekazał poprowadzenie tego punktu obrad 
Przewodniczącemu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – radnemu Henrykowi Spyra, 
który na wstępie jeszcze raz serdecznie powitał zaproszonych gości w osobach: 
 

• Gizela Siedlaczek - Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego, 
• Danuta Jasielczuk - obecny Dyrektor Gimnazjum, 
• Sabina Mendel - Kierownik Świetlicy Profilaktyczno - Wychowawczej  

i Terapeutycznej, 
• Jolanta Witkowska - Dyrektor Gminnego Domu Kultury i Biblioteki, 
• Andrzej Kotyczka - Prezes Klubu Sportowego „Gwarek”, 
• Siostra PrzełoŜona Ochronki pw. Aniołów StróŜów, 
• Wojciech Hoszek - od 1 września br. Dyrektor Gimnazjum, 
• Iwona Smorz - obecny Wicedyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych, od  

1 września br. – Dyrektor. 
 

Przewodniczący Komisji branŜowej odczytał protokoły Komisji z 14 i 17 sierpnia br.  
 
Następnie goście kolejno dokonali krótkiej charakterystyki prowadzonych przez 
siebie placówek oraz udzielali odpowiedzi na zapytania radnych w tym temacie.  
 
<O godz. 16.15 wszedł radny Zientek - aktualny stan radnych – 14 radnych.> 
  
Krótkiej prezentacji swojej osoby dokonał równieŜ przyszły Dyrektor Gimnazjum – 
Pan Wojciech Hoszek. 
 
W toku dyskusji radni zainteresowani byli m.in.: 
- kwestią mundurków dla młodzieŜy Gimnazjum i Szkoły Podstawowej, 
- kryteriami naboru do Przedszkola, 
- ogrodzeniem Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych, 
- kwestią rozdzielenia Biblioteki od Gminnego Domu Kultury, 
- współpracą między poszczególnymi jednostkami, 
- radny Jaskółka zwrócił się do Prezesa KS Gwarek z prośbą o utrzymanie porządku 
wokół boiska oraz o spowodowanie aby piłka nie trafiała na prywatne posesje 
mieszkańców. 
 
Przewodniczący Rady wraz z Przewodniczącym KOKiS wręczyli wiązanki kwiatów na 
ręce Pani Danuty Jasielczuk - obecnego Dyrektora Gimnazjum oraz Pani Iwony 
Smorz, z prośbą o przekazanie obecnemu Dyrektorowi Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych - Panu Romanowi Włodarz, w ramach podziękowania za 
dotychczasową współpracę.  
 
W związku z wyczerpaniem tematu w tym punkcie Przewodniczący Rady serdecznie 
podziękował wszystkim gościom za przybycie i prezentację prowadzonych jednostek. 
 
Ad. 6. 
Przewodniczący Komisji Stałych, których posiedzenia odbyły się od ubiegłej sesji 
Rady Gminy, odczytali protokoły z przedmiotowych posiedzeń. 
 
Do przedstawionych protokołów radni nie wnieśli uwag. 
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Ad. 7 
Wójt Gminy odczytał informację o realizacji uchwał Rady Gminy i pracy Zespołu 
Kierującego Urzędem Gminy między sesjami, a jej treść stanowi załącznik nr 4 do 
protokołu.  
 
Ad. 8 
W celu przedstawienia sytuacji finansowej Pani Skarbnik omówiła „Zestawienie 
dochodów na 24.08.2007r.”, które stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
 
Ad. 9 
W kolejnym punkcie radni dyskutowali nad projektami poszczególnych uchwał: 
 
a) w sprawie: zmian bud Ŝetu gminy na rok 2007. 
 
Przewodniczący Rady odczytał w/w projekt, który został pozytywnie zaopiniowany 
przez Komisję BudŜetu i Mienia. Po omówieniu poszczególnych paragrafów projektu 
uchwały przez Panią Skarbnik, w związku z brakiem uwag przystąpiono do 
głosowania. 
 

Uchwała Nr XII/76/07 Rady Gminy Ornontowice w sprawie: zmian budŜetu 
gminy na rok 2007, na aktualny stan obecnych 14 radnych, została podjęta  
jednogłośnie i stanowi załącznik nr 6 do protokołu . 

 
b) w sprawie: regulaminu zawieraj ącego zasady przyznawania i wypłacania 
stypendium specjalnego dla uczniów i studentów na s tałe zameldowanych  
w gminie Ornontowice. 
 
Po odczytaniu projektu przez Przewodniczącego Rady Wójt pokrótce wyjaśnił, Ŝe 
aktualnie wracamy do wersji regulaminu bez ujęcia w nim zawodników klubu 
sportowego, poniewaŜ uchwały te są odrębnie klasyfikowane pod względem 
ogłaszania w Dzienniku Urzędowym Woj. Śl.  
 
W związku z uwagami radych zmieniono w treści regulaminu zapis punktu II, 
podpunkt 1, litera c) następująco: 
 
[pierwotny zapis] „za zdobycie I, II, lub III miejsca w międzynarodowych, krajowych, 
wojewódzkich i powiatowych zespołowych przeglądach artystycznych i zawodach 
sportowych w przypadku szczególnych, indywidualnych osiągnięć na rzecz 
zespołu/druŜyny po przedłoŜeniu pisemnego uzasadnienia tego faktu przez 
prowadzącego/przygotowującego zespół/druŜynę. 
 
[aktualny zapis] „za zdobycie I, II, lub III miejsca w międzynarodowych, krajowych, 
wojewódzkich i powiatowych zespołowych przeglądach artystycznych i zawodach 
sportowych przez dru Ŝynę szkoln ą lub akademick ą, dla wskazanego przez 
prowadz ącego dru Ŝynę zawodnika tej dru Ŝyny, na stałe zameldowanego  
w gminie Ornontowice, który ma szczególne osi ągni ęcia w zdobyciu 
powy Ŝszego miejsca.”   
 
PowyŜsza zmiana została jednogłośnie przyjęta. 
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Uchwała Nr XII/77/07 Rady Gminy Ornontowice w sprawie: regulaminu 
zawierającego zasady przyznawania i wypłacania stypendium specjalnego dla 
uczniów i studentów na stałe zameldowanych w gminie Ornontowice, na 
aktualny stan obecnych 14 radnych została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik nr 7 do protokołu.  

 
c) w sprawie: zmian w uchwale Rady Gminy Ornontowic e w sprawie diet dla 
radnych. 
Na pytanie radnego Kotyczki Przewodniczący wyjaśnił, Ŝe zapis w § 1 ust. 2 projektu 
uchwały dot. Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady, którzy mają dietę 
wypłacaną ryczałtowo i którym przysługująca dieta jest potrącana o 10% za kaŜdą  
w danym miesiącu nieobecność na sesji lub posiedzeniu komisji, której jest 
członkiem. W związku z brakiem uwag, Przewodniczący zarządził głosowanie,  
w wyniku którego:  
 

Uchwała Nr XII/78/07 Rady Gminy Ornontowice w sprawie: zmian w uchwale 
Rady Gminy Ornontowice w sprawie diet dla radnych, na aktualny stan 
obecnych 14 radnych, została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 8  
do protokołu.  

 
d) w sprawie: zmiany Uchwały Rady Gminy Ornontowice , w sprawie 
przyst ąpienia do sporz ądzania zmian w miejscowym planie zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Ornontowice.  
 
Po odczytaniu projektu uchwały, w związku z brakiem uwag, Przewodniczący 
zarządził głosowanie, w wyniku którego:  

 
Uchwała Nr XII/79/07 Rady Gminy Ornontowice w sprawie: zmiany Uchwały 
Rady Gminy Ornontowice, w sprawie przystąpienia do sporządzania zmian  
w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego Gminy Ornontowice, 
na aktualny stan obecnych 14 radnych, została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik nr 9 do protokołu . 

 
Ad. 10 
W sprawach bieŜących Wójt powrócił do tematu wyrobisk górniczych. Wspomniał, Ŝe 
w czerwcu decyzje podatkowe zostały wydane na co kopalnia w odwołaniu od decyzji 
Wójta podniosła wątek, który uznało SKO, iŜ gmina odmówiła uwzględnienia wniosku 
strony o dopuszczenie dowodu z opinii biegłego. Swoją decyzję Samorządowe 
Kolegium Odwoławcze wydało 24 sierpnia br. Wójt oznajmił, Ŝe aktualnie szybko 
przystępujemy do uzupełnienia tego braku. W dniu jutrzejszym zorganizowane 
zostanie kolejne spotkanie z prawnikami w tej sprawie.  
 
W ramach omawiania spraw bieŜących Wójt przypomniał radnym temat przekazania 
Gminie przez Powiat ulicy Nowej. Wójt nadmienił, Ŝe niezbędna jest uchwała 
intencyjna Rady, która wyraŜa zgodę na w/w przekazanie. W toku dyskusji 
Przewodniczący Rady zasugerował pozostawienie tematu na rok następny z uwagi 
na brak środków finansowych na remont własnych dróg. Natomiast zdaniem radnego 
Jaskółki nie naleŜy czekać z wszczęciem procedur. Radca Cichecki powołał się na 
ustawę o drogach publicznych wspominając, Ŝe całą procedurę zw. z załatwieniem 
tematu naleŜy zakończyć do końca III kwartału ze skutkiem od 1 stycznia roku 
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następnego. Wspomniał równieŜ o niezbędnych procedurach i terminach. Radca 
Cichecki dodał ponadto, iŜ istnieje moŜliwość zawarcia porozumienia Wójta  
z Powiatem za zgodą Rady Gminy na administrowanie tą drogą. Wójt zasugerował 
spokojne przystąpienie do tematu od przyszłego roku. Radny Zientek z kolei 
zaproponował aby nałoŜono nacisk na wytyczenie trasy przejazdu samochodów na 
budowę autostrady poniewaŜ na chwilę obecną taka trasa nie została wytyczona 
toteŜ trudno będzie wyegzekwować jakieś środki na pokrycie szkód, które mogą 
zostać wyrządzone. 
 
Ad. 11 
Interpelacji nie złoŜono. 
 
Ad. 12 
W wolnych głosach i wnioskach głos zabrali radni: 
 
Radny Spyra poprosił o informację nt. przejazdu przez ul. Marzankowice cięŜkich 
pojazdów dojeŜdŜających do placu budowy 24 domków jednorodzinnych, którą to 
budowę ma rozpocząć niebawem developer. Odpowiedzi udzielił Zastępca Wójta, 
który oznajmił, Ŝe osiedle będzie budowane w miarę potrzeb. Wspomniał  
o zorganizowanym spotkaniu z mieszkańcami – właścicielami gruntów na 
przedłuŜeniu obecnej ulicy Grabowej, która doprowadzi do placu budowy. Developer 
zobowiązał się do wytyczenia i wybudowania poligonowej drogi. Zastępca Wójta 
zapewnił, Ŝe w Ŝadnych uzgodnieniach nie było mowy o przejeździe przez ulicę 
Marzankowice. Podkreślił, Ŝe gdyby taka sytuacja miała miejsce prosi o stosowne 
informacje. 
 
W ramach tego punktu Kierownik Inwestycji – Pani Beata Drobny przedstawiła 
obecnym kilka informacji z zakresu prowadzonych aktualnie inwestycji w Gminie 
wskazując m.in. na stan ich zaawansowania. 
 
Radny Kotyczka zainteresowany był inwestycją dot. przebudowy wodociągu przy ul. 
Bujakowskiej: 

• jak w umowach jest określona kwestia wejścia inwestora na prywatny teren, 
• czy ktoś z ramienia gminy nadzoruje inwestycję. 

Wójt oznajmił, Ŝe z ramienia gminy inwestycję nadzoruje Inspektor Nadzoru Wydziału 
Inwestycji inŜ. Józef Kebsol. Poprosił równieŜ o zgłaszanie do Urzędu Gminy 
wszelkich uwag co do sposobu prowadzenia prac na prywatnych posesjach. 
 
Radny Szołtysek wspomniał o budowie domków przy ul. Cichej przez prywatnego 
inwestora. Podkreślił, Ŝe firma zapomina o sprzątaniu drogi. Wójt oznajmił, Ŝe w tej 
kwestii trzeba się kontaktować z inwestorem a jeŜeli to nie pomoŜe to najlepiej prosić 
o interwencję policję.  
 
Wójt poruszył kolejno temat podziału przy ul. Karola Miarki. Wspomniał, Ŝe zgodnie  
z sugestią geodety za działkami zostanie wyznaczony ok. 4 m. pas do przejazdu. 
Radny Kaczor poprosił o informację pisemną w tej sprawie.  
 
Przewodniczący Rady Gminy przypomniał o kolejnej edycji Jesiennych Biegów 
Przełajowych o Puchar Przewodniczącego Rady Gminy, która będzie miała miejsce 
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22 września na ul. Solarnia, serdecznie zachęcając radnych do wzięcia udziału  
w imprezie. 
 
Wójt przypomniał temat udzielenia pomocy finansowej Gminie Kłomnice, 
podkreślając, iŜ aktualnie gmina nie ma wolnych środków finansowych natomiast 
temat ten trzeba mieć na uwadze. 
 
Zachęcił równieŜ do udziału w inscenizacji Bitwy Wyrskiej 2007, która odbędzie się  
1 września br. w Gostyni. 
 
Radny Zientek poprosił Wójta o kilka słów nt. ogłoszonego konkursu na asystentkę 
Wójta, na co Wójt udzielił wyczerpującej odpowiedzi.  
 
Ad. 13 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 
serdecznie podziękował Komisji Oświaty, Kultury i Sportu za przygotowanie sesji 
tematycznej. Zwrócił się następnie do radnych o przemyślenie kwestii związanych  
z oświatą w gminie – czy chcemy mieć 1 placówkę oświatową czy 2, czy Bibliotekę 
naleŜy odłączyć od GDK czy pozostawić jedną wspólną jednostkę.  
 
Przewodniczący Rady o godz. 20.00 zakończył sesję Rady Gminy Ornontowice. 
 

 
 
 
Przewodniczył: 

 
 

Stanisław Malczyk 
(-) Przewodniczący Rady Gminy 

 
 
 
 
Protokołowała:  
Iwona Skrzypczyk  
 
 


